
PROTOKÓŁ NR 14/2015 

Z OBRAD XIV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 31 LIPCA 2015 ROKU 

 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad :  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Janaszówek 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Wyjazd 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej WPF na lata 

2015-2022 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników 

9. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

10. Sprawy różne 

11. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XIV Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław 

Ćwikliński  o godz. 10
00

 

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum przy którym można obradować  

i podejmować uchwały  

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad XIV sesji i zaproponował 

wprowadzenie dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie powołania 

zespołu opiniującego kandydatów na ławników  

- zaproponowany  porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu dla sołectwa Janaszówek  przedstawiła Sekretarz 

Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk i wyjaśniła , że potrzeba uchwalenia nowego statutu wynika 

z podziału sołectwa Janaszówek na dwa odrębne sołectwa Janaszówek i Wyjazd   

 

Pan Skóra Wiesław zapytał , czy można przeprowadzić zebranie wiejskie w sprawie funduszu 

sołeckiego jeśli na zebraniu nie ma 10 %  mieszkańców  

 

Pani Sekretarz wyjaśniła , że można wyznaczyć nowy termin zebrania za 30 minut. 
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Pan Przewodniczący poprosił radnych o wzięcie udziału w głosowaniu  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV / 59 / 2015 w sprawie  

statutu sołectwa Janaszówek 

 

AD. 4 

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie statutu sołectwa Wyjazd 

 

W związku z tym , że nie było pytań Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych  

o wzięcie udziału w głosowaniu . 

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/60/2015 w sprawie 

statutu sołectwa Wyjazd  

 

 

AD. 5 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały  

w sprawie wprowadzenia  zmian w uchwale dotyczącej WPF na lata 2015-2022 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że zmiany wynikają z wprowadzenia zmian w budżecie gminy,  

z wprowadzenia do realizacji zadania – budowa kotłowni  gazowej przy szkole w Kątach  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIV/61/2015  w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej  WPF  na lata 2015 – 2022 

 

AD. 6 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska   przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy i wyjaśniła , że należy dołożyć 171.694,00 zł do 

przedszkoli  , bo w przedszkolach jest bardzo dużo naszych dzieci i za I półrocze zapłacono 

800 tys. złotych. .Pani Skarbnik wyjaśniła , że w tym roku otwiera się przedszkole  

w Rozlazłowie do którego gmina będzie musiała dopłacać , a  my będziemy wystawiać noty 

obciążające inne gminy , z których dzieci będą chodziły do przedszkola w Rozlazłowie. 

Należy dołożyć kwotę 100 tys. zł. na pokrycie kosztów oświetlenia gminy. 

 

- w głosowaniu nad przestawionym projektem uchwały głosowało 14 radnych na 14 obecnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV / 62 / 2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

 

     

AD. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik Gminy  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w WFOŚiGW w Warszawie . 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że pożyczka przeznaczona zostanie na budowę kotłowni gazowej  

w Zespole Szkół w Kątach  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są 

jakieś pytania dotyczące zaciągnięcia pożyczki . 

W związku z tym, że pytań nie było Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych  

o przystąpienie do głosowania  

 

- na sesji obecnych było 14 radnych 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV/63/2015  w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.      

 

 

AD. 8 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników  

 

Pani Sekretarz wyjaśniła , że do końca października 2015 roku Rada Gminy musi powołać 

ławników sądowych  na kadencję 2016-2020   , a zanim rada dokona wyboru  zespół 

opiniujący musi przygotować opinie nt. kandydatów na ławników  

 

Do Zespołu opiniującego kandydatów na  ławników zgłoszono następujące osoby : 

1. Wiesława Dałkiewicz – przewodniczący zespołu  

2. Agnieszka Offerczak – Ciura – zastępca  przewodniczącego zespołu  

3. Agnieszka Malik – członek zespołu  

4. Jadwiga Wódka – członek zespołu  

 

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na prace w  zespole opiniującym kandydatów n a  ławników  

 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

powołania zespołu  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych w czasie głosowania  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła  uchwałę Nr XIV/64/2015 w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników sądowych  

 

AD. 9  

Protokół  z XIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie 

 

AD. 10 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pan Zieliński Sławomir poprosił o zamieszczenie informacji o podwyższeniu stawki za śmieci  

 

Pani Sekretarz przypomniała o organizowaniu zebrań w sprawie przeznaczenia funduszu 

sołeckiego  

 

Pani Agnieszka Offerczak – Ciura poinformowała , że na zebraniu w Rozlazłowie 

przeznaczono kwotę 16 tys. zł. z funduszu sołeckiego na założenie 4 lamp , ale okazało się że 

aby postawić te lampy, to najpierw trzeba zrobić projekt i połowa tych pieniędzy pójdzie na 

projekt , a na lampy już nie wystarczy . Na zebraniu mieszkańcy powinni być poinformowani, 

ile co kosztuje, aby realnie mogli zaplanować przeznaczenie pieniędzy z funduszu sołeckiego  

 

Pan Krakowiak stwierdził , że na zebraniach w sprawie funduszu sołeckiego powinien być 

przedstawiciel urzędu, aby wyjaśnić na co można przeznaczyć pieniądze i ile co może 

kosztować   

 

 

AD. 11 

Obrady XIV Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11
20 

 

 

 

 

      Protokółowała                                                                             Przewodniczący  

                                                                                                     Rady Gminy Sochaczew 

Wiesława Dałkiewicz  

                                                                                                          Czesław Ćwikliński 

 

   

  


